

106-1 English Spelling Contest

106-1 英文拼字競賽

I. Contest Objectives /活動目的:

The spelling contest has been organized with the purpose to motivate EFL students and stimulates their English learning ability through a fun dynamic game which involves speed and accuracy, enforcing the students' confidence and encouragement in order to learn a second language.

舉辦此競賽之目的，系為了激發學生對英文的興趣，並以趣味競賽之方式，幫助學生突破心理的膽怯，勇敢使用英文。

II. The Organizer 主辦單位:

Teaching Excellent Project Center 卓越教學與品質保證中心

International Language Center 國際語言中心協辦

III. Eligibility /參賽資格:

1. All DYU students. 所有大葉大學在學學生
2. Participants should enter in a group of three. 參賽者需以團體方式報名，3 人一組

IV. Registration/報名方式:

Registration via online system <http://163.23.37.86/> from October 16 to November 17.

欲參加此競賽之同學需於 10/16-11/17 期間至「LLNC 語言導航中心預約系統」線上報名。

IV. Contest Date /比賽日期:

初級 & 中級	11/20 (Mon)	
Levels A & B	18:00-20:00	請於比賽當日 17:30 至
中高級 & 高級	11/21 (Tue)	外語大樓 3 樓中庭報到
Levels C & D	18:00-20:00	

VI. Contest Regulations/比賽規則:

The range of the Vocabulary: Vocabulary lists will be provided online for your preparation. 單字命題範圍將會列在提供在國際語言中心競賽的網頁上。

1. Based on PK Patterns.
採晉級 PK 制。
2. Each team sends out one participant and listen to the word spoken by the teacher.
兩隊各派出一名參賽者，老師將會唸出辭彙。
3. Two team will have a hit board, the team whose board raised first is entitled to write

the word on the board; if the spelling is correct, that team scores one point; however, if they fail to spell out the word, their competitor team can write the word. If two teams are unable to spell, we will skip the word.

以搶答拍板決定答題，拍板先立起來之隊伍即可將聽到的字彙寫在白板上；拚對得一分，拚錯則換對手隊伍代表者，若都答錯則換下一題。

4. The winner can move on to the next competitions with other teams.

得分隊伍最多則可晉級至下一輪比賽。

VII. Award/敘獎方式:

1. First Place: A certificate of award for each participant and 1,000 NT dollars for the whole team.

第一名全隊獎金 1,200 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 4 分。

2. Second Place: A certificate of award for each participant and 700 NT dollars for the whole team.

第二名全隊獎金 900 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 3 分。

3. Third Place: A certificate of award for each participant and 500 NT dollars for the whole team.

第三名全隊獎金 600 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 2 分。

4. Winning Prize: A certificate of award for each participant and 300 NT dollars for the whole team.

優勝全隊獎金 300 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 2 分。

Note: The names of the winners will be passed to their reading and writing teacher as a reference of extra points.

【注意】：參加者名單將交予「英文閱讀與寫作」任課教師，作為學期成績加分參考。